



**ADDRESS:** P.O. Box 737, Station B  
Ottawa, ON, CANADA K1P 5P8  
**E-MAIL:** [canada@icomos.org](mailto:canada@icomos.org)  
**WEBSITE:** [www.icomos.org/canada](http://www.icomos.org/canada)

**MEMBERSHIP FORM 2016**

*As the Canadian National committee of the International Council on Monuments and Sites, ICOMOS Canada is a platform where professionals in the field of heritage conservation meet to exchange and transfer knowledge and expertise. Our membership includes professionals and practitioners from various disciplines working in the conservation of cultural heritage in the world.*

**CATEGORIES of MEMBERSHIP**

**Institutional membership (\$500)**  
 **Individual Professional membership: ○ 30 years old and over (\$175)**  
 **Individual Young Professional/Student membership (less than 30 years old) ○ (\$50)**  
 Institutional, Professional and Young Professional members receive periodical publications from ICOMOS, ICOMOS Canada and the International Heritage Conservation Community. These members may represent ICOMOS Canada at the international level and apply to represent ICOMOS including International Missions, International Committees and the General Assembly.  
 **Sustaining membership \$\_\_\_\_\_** (please indicate desired donation amount).  
 Sustaining membership is open to any individual or organization wishing to support the aims and activities of ICOMOS or to contribute to international co-operation in the field of conservation of cultural heritage without the privileges and responsibilities of individual or institutional membership.

=====  
 Firm/Company/Institution: \_\_\_\_\_ Occupation: \_\_\_\_\_  
 Name: \_\_\_\_\_ E-mail: \_\_\_\_\_  
 Mailing Address: \_\_\_\_\_  
 Telephone *home*: \_\_\_\_\_ *cellular*: \_\_\_\_\_ *work*: \_\_\_\_\_  
 Preferred language:  English  French

*The International Secretariat requires information in this box in order to process membership cards*  
 Nationality: \_\_\_\_\_ Date of birth: \_\_\_\_\_  
 I have attached my Curriculum Vitae (CV) **or** I have completed my profile on  LinkedIn **or**  I have completed my Expert Profile on the ICOMOS Experts Database. (<http://membership.icomos.org/login.php>)

**SCIENTIFIC COMMITTEES**

I am currently active in an ICOMOS International Scientific Committee  
 Please list committee(s) \_\_\_\_\_  
 I would be interested in joining a scientific committee

**ICOMOS CANADA**

I would be interested in volunteering time to ICOMOS Canada working groups. ICOMOS Canada will contact you with information on working groups and volunteer openings.

**METHOD of PAYMENT**

*Please note that the ICOMOS membership card covers the period of January to December; it is therefore important to confirm the year you would like covered by your payment, if you pay your membership after September.*

1) by cheque or money order to: ICOMOS Canada, P.O. Box 737, Station B, Ottawa, Ontario, K1P 5P8 CANADA  
 2) by credit card :  *Visa*  *MasterCard* Name on card: \_\_\_\_\_  
 Card number: \_\_\_\_\_ Expiration Date: \_\_\_\_\_

I, \_\_\_\_\_ *have read and will comply with the ICOMOS Code of Ethics, the ICOMOS Statutes and the ICOMOS Canada Statutes.*  
*Print your name*  
 Signed, \_\_\_\_\_ *on* \_\_\_\_\_  
*Signature* *Date*

I would like a  Charitable Receipt /  Standard Receipt. *Receipt will be made out to the name of the payee.*  
 I agree to receive electronic communication from ICOMOS Canada.



**ADRESSE:** C.P. 737, Succursale B  
Ottawa, ON, CANADA K1P 5P8  
**COURRIEL:** [canada@icomos.org](mailto:canada@icomos.org)  
**SITE WEB:** [www.icomos.org/canada](http://www.icomos.org/canada)

## FORMULAIRE D'ADHÉSION 2016

ICOMOS Canada est le comité national canadien du Conseil international des monuments et des sites (ICOMOS). Ses membres regroupent des professionnels de toutes disciplines œuvrant à la conservation des monuments et des sites culturels au Canada et dans le monde. ICOMOS Canada offre à ses membres une tribune qui leur permet de partager leurs connaissances et leurs expériences professionnelles.

### CATÉGORIES de MEMBRE

Membre institutionnel (500\$)

Membre professionnel individuel:  30 ans et plus (175\$)

Membre jeune professionnel individuel / Membre étudiant:  moins de 30 ans (50\$)

Les membres institutionnels et professionnels reçoivent périodiquement les publications de l'ICOMOS, d'ICOMOS Canada et de la communauté internationale de la conservation du patrimoine. Ces membres peuvent représenter ICOMOS Canada sur la scène internationale et postuler à représenter l'ICOMOS incluant les missions internationales, les comités internationaux scientifiques et les Assemblées générales.

Membre bienfaiteur \_\_\_\_\_ \$ (veuillez indiquer le montant du don souhaité)

Membre bienfaiteur est ouverte à toute personne ou organisation qui souhaite soutenir les objectifs et les activités de l'ICOMOS ou de contribuer à la coopération internationale dans le domaine de la conservation du patrimoine culture sans les privilèges et responsabilités des membre individuels ou institutionnels.

Firme/Compagnie/Institution: \_\_\_\_\_ Occupation: \_\_\_\_\_

Nom: \_\_\_\_\_ Courriel: \_\_\_\_\_

Adresse postale: \_\_\_\_\_

Téléphone *maison*: \_\_\_\_\_ *cellulaire*: \_\_\_\_\_ *travail*: \_\_\_\_\_

Langue Préférée:  Anglais  Français

*Le Secrétariat International de l'ICOMOS a besoin des informations de cette boîte afin de traiter les cartes de membre.*

Nationalité: \_\_\_\_\_ Date de naissance: \_\_\_\_\_

J'ai joint mon curriculum vitae (CV) **ou** j'ai complété mon profil  LinkedIn **ou**  j'ai complété mon profil ICOMOS base de données des experts. (<http://membership.icomos.org/login.php?lg=fr>)

### THÈMES SCIENTIFIQUES et COMITÉS

Je suis membre d'un comité scientifique international de l'ICOMOS.

Le nom du ou des comité(s). \_\_\_\_\_

Je serais intéressé(e) à devenir membre d'un comité scientifique.

### ICOMOS CANADA

Je serais intéressé(e) à faire du bénévolat pour ICOMOS Canada. ICOMOS Canada communiquera avec vous des informations à ce sujet.

### MODES de PAIEMENT

***Veuillez noter que la carte de membre de l'ICOMOS couvre la période de janvier à décembre; il est donc essentiel, si vous vous acquittez vos frais d'adhésion après le mois de septembre de confirmer l'année couverte par votre paiement.***

1) par chèque ou mandat de poste à : ICOMOS Canada, Case postale 737, succursale B, Ottawa, Ontario, K1P 5P8, Canada

2) par carte de crédit :  Visa  MasterCard Nom du titulaire de la carte: \_\_\_\_\_

No. de la carte: \_\_\_\_\_ Date d'expiration: \_\_\_\_\_

Je, \_\_\_\_\_ *ai lu et respecterai le Code d'éthique de l'ICOMOS, et les Règlements de l'ICOMOS et d'ICOMOS Canada*  
*Nom en lettres moulées*

Signé, \_\_\_\_\_ le \_\_\_\_\_  
*Signature* *Date*

Je désire recevoir un  reçu charitable /  reçu standard. *Veuillez noter qu'il sera émis au nom du payeur.*

J'accepte de recevoir des communications électroniques de l'ICOMOS Canada.